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Sida 11 (42) 

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 21 mars 2017 

 

§ 8 Remiss av motion av Sofia Modigh (KD) om att 
införa en årligen återkommande Äldrevecka i Stockholm 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr 106-1848/2016  

Dnr 150-835/2016  

 

 Äldrenämndens beslut 

 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det som sitt svar på remissen från 

kommunstyrelsen av motion från Sofia Modigh (KD) om 

att införa en årligen återkommande Äldrevecka i 

Stockholm. 

 

               

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2017-02-21. 

 

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden och till kommun-

styrelsens pensionärsråd (KPR) remitterat motion från Sofia 

Modigh (KD) ”Om att införa en årligen återkommande 

Äldrevecka i Stockholm” för yttrande senast 2017-04-12. 

 

Sofia Modigh (KD) föreslår i sin motion att kommunfullmäktige 

inför en årlig återkommande Äldrevecka i Stockholm. Detta med 

utgångspunkt från de äldres individuella behov och intressen. 

Under denna vecka ska både offentliga, privata och ideella aktörer 

samlas kring aktiviteter och informationsinsatser som riktar sig till 

äldre. Representanter för olika boendeformer, vårdalternativ, 

resebyråer, ideella föreningar, stiftelser, politiker, 

äldreförvaltningen, hälsoföretag, matleverantörer etc. ska under 

Äldreveckan ha en utåtriktad fokus på stadens äldre.  

 

Äldreförvaltningen besvarar motionen och framför att det idag 

finns ett antal privata initiativ, såsom Seniormässan, som har ett 

innehåll som är närliggande det som föreslås i motionen och som 

väl uppfyller det behov som finns av denna typ av verksamhet. 

Äldreförvaltningen anser inte att det finns någon anledning att 

staden ska arrangera en Äldrevecka då det redan finns ett 

väletablerat evenemang som Seniormässan.       
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Protokoll nr 2 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 21 mars 2017 

 

KPR har på sitt sammanträde den 14 mars 2017 tagit del av 

ärendet utan att lämna sitt eget yttrande över remissen. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) 

och ledamoten Christopher Ödmann m.fl. (MP) yrkar bifall till 

förvaltningens förslag till beslut med stöd av ersättaryttrande från 

Erik Vallström (Fi). 

  

Vice ordföranden Erik Slottner (KD), ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (L) yrkar bifall till ett 

gemensamt förslag till beslut med stöd av ersättaryttrande från 

Alfred Askeljung (C). 

  

Beslutsgång 

Ordföranden Torun Boucher (V) finner att det finns två förslag till 

beslut: förvaltningens förslag till beslut som stödjes av (V), (S) 

och (MP) med stöd av ersättaryttrande från (Fi) och ett gemensamt 

förslag till beslut från (KD), (M) och (L) som stödjes av ett 

ersättaryttrande från (C). 

 

Ordföranden ställer förslagen till beslut mot varandra och finner 

att nämnden beslöt utan omröstning enligt förvaltningens förslag 

som stöddes av (V), (S) och (MP) med stöd av ersättaryttrande 

från (Fi). 

 

Reservation från (M), (KD) och (L) med stöd av ersättaryttrande 

från (C): 

Vice ordföranden Erik Slottner (KD), ledamoten Dennis Wedin 

m.fl. (M) och ledamoten Ann-Katrin Åslund (L) med 

instämmande av ersättaryttrande från Alfred Askeljung (C) 

reserverar sig mot nämndens beslut till förmån för sitt 

gemensamma förslag till beslut enligt följande: 

 

”Vi föreslår att äldrenämnden beslutar 

- att bifalla motionen 

- att därutöver anföra följande: 

 

En sammanhållen politik med inriktning mot de äldre i samhället 

får inte bara handla om vård och omsorg. Stockholm som attraktiv 

huvudstad med en stor åldrande befolkning behöver sätta fokus på 

åldrandets alla aspekter. Därför vill vi införa en årligen 

återkommande Äldrevecka i Stockholm. Under den veckan ska 

både offentliga, privata och ideella aktörer kraftsamla kring 
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aktiviteter och informationsinsatser som riktar sig till äldre. 

Representanter för olika boendeformer, vårdalternativ, resebyråer, 

ideella föreningar, stiftelser, politiker, äldreförvaltningen, 

hälsoföretag, matleverantörer, etc. ska under Äldreveckan ha en 

utåtriktad fokus på enbart stadens äldre.  

 

I sitt remissvar skriver förvaltningen att det idag redan finns 

privata initiativ och att den typ av verksamhet som föreslås i 

motionen ombesörjs idag av den öppna marknaden på ett adekvat 

sätt, bland annat genom Seniormässan. 

Det svaret tyder på att förvaltningen inte riktigt har grepp om hur 

vi tänkt oss en äldrevecka. 

Vi ser nämligen framför oss en kraftsamling av både privata och 

offentliga aktörer där privata initiativ, politiker och tjänstemän ska 

involveras och delta på olika sätt. Evenemangen ska äga rum på 

många ställen i staden. De ska företrädesvis vara avgiftsfria, vilket 

de initiativ äldreförvaltningen hänvisar till inte är.  

 

Vi vill ta äldrepolitiken bortom LOV, HSL och 

biståndsbedömning och även tala visioner för den framtida 

äldreomsorgen. Att jämföra stadsdelsförvaltningens 

medborgardialoger med ett sådant omfattande samarrangemang 

mellan offentliga och privata aktörer är som att jämföra lokala 

sångtävlingar på ungdomsgården med Melodifestivalen.  

 

Förvaltningen hävdar vidare att det kan bli ett problem om det 

finns för många intresserade aktörer som vill delta i en äldrevecka. 

Detta argument ser vi dock som mycket märkligt. Skulle intresset 

visa sig bli större än förespått så tar vi oss gärna an den 

utmaningen.” 
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§ 9   Remiss av motion från Sofia Modigh (KD) om 
hantering av kön till stadens vård- och omsorgsboende 

Remiss från kommunstyrelsen, dnr 106-1847/2016 

Dnr 150-836/2016  

 

       Äldrenämndens beslut 

 Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen av motion från Sofia Modigh (KD) om hantering 

av kön till stadens vård- och omsorgsboende.    

 

Ärendet   

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2017-02-27 

 

Kommunstyrelsen har till bl.a. äldrenämnden och 

kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) remitterat en motion från 

Sofia Modigh (KD) om hantering av kön till stadens vård- och 

omsorgsboende för yttrande senast 2017-04-12. 

 

I motionen till kommunfullmäktige föreslår Sofia Modigh (KD) 

att Stockholms Trygghetsjour ges i uppdrag att månadsvis följa 

upp önskemålet om att stå kvar i kö även efter en placering, för att 

få information om det fortfarande finns önskemål om flytt till 

annat boende. Köerna till vård- och omsorgsboende administreras 

centralt hos äldreförvaltningen, Stockholms Trygghetsjour.  

 

Äldreförvaltningen besvarar motionen och framför att de 

reviderade tillämpningsanvisningarna för köhantering till stadens 

vård- och omsorgsboende innehåller förtydliganden och ett utökat 

ansvar för handläggningsenheten, vilket kommer att underlätta och 

ge en smidigare genomströmning av lägenhetserbjudanden. 

Äldreförvaltningen anser att månatlig uppföljning för köerna till 

vård- och omsorgsboenden inte är aktuell, då uppföljning minst en 

gång per år i enlighet med anvisningarna anses tillräcklig. 

 

KPR har på sitt sammanträde den 14 mars 2017 tagit del av 

ärendet utan att lämna sitt eget yttrande över remissen. 

 

Yrkanden 

Ordföranden Torun Boucher (V), ledamoten Mirja Räihä m.fl. (S) 

och ledamoten Christopher Ödmann m.fl. (MP) yrkar bifall till 


